
Z A S T U P I T E L S T V O      O B C E     V O R T O V Á 
 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Vortová 
konaného dne 6. 5. 2021 

od 18.00 hod. do 20.00 hod. v kanceláři OÚ 
 
Č. j. 4/2021/ ZO Vortová – zasedání 
 

 Přerušení zasedání: zasedání nebylo přerušeno 

Jména určených ověřovatelů zápisu: Ivana Nováková, Lucie Kozlová 

Přítomní členové Zastupitelstva obce: Lukáš Pešek, Mgr. Markéta Laštůvková, Ivana 

Nováková, Lucie Kozlová, Jindřich Sedláček, Jaroslav Meduna, Ladislav Šmahel st. 

Ostatní přítomní: Ing. Hana Vašková 

Omluvení členové Zastupitelstva obce: - 

Program zasedání: 
 

1.  Zahájení 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola zápisu z minulého zasedání ZO 

4. Seznámení s písemnostmi týkajících se Zastupitelstva obce za 

období od posledního zasedání a projednání vlastních záležitostí 

obce 

5. Rozpočtové opatření č. 1 

6. Cesta za kravínem 

7. Žádost o prodej pozemků 

8. Dotace VPP 

9. Diskuze 

a) Kalendáře 2022 

10.  Závěr 

 

 

1. Zasedání zahájil starosta (předsedající) obce pan Lukáš Pešek, které také řídil. V úvodu 

přivítal všechny přítomné a seznámil je s programem zasedání. 

2. Byli jmenováni ověřovatelé zápisu: Ivana Nováková, Lucie Kozlová.  

3. Proběhla kontrola zápisu z minulého zasedání ZO. 



4. Členové ZO byli seznámeni s písemnostmi od minulého zasedání. 

5. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 1 – příspěvek Svazku 

obcí na úhradu nákladu na věcná břemena a toto opatření jednohlasně schválilo.  

(Pro: 7) 

6. ZO projednalo opravu cesty za kravínem, kdy je třeba nejprve  cestu geodeticky zaměřit  

dle skutečnosti a následně vyřešit majetkové vztahy s dalšími majiteli pozemků. Tento  

krok byl zastupitelstvem projednán a jednohlasně schválen. Na opravu úseku od kravína 

po první odbočku bylo schváleno 200.000,-Kč. (Pro: 7) 

7. Zastupitelstvo obce projednalo žádost o prodej pozemků od devíti osob o prodloužení 

parcel o 15 metrů směrem k lesu nad kabinami. Tato žádost byla zamítnuta.  

(Proti: 6, Pro: 1)  

8. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se schválením dotace od Úřadu práce na 

pomocného dělníka VPP po dobu 6 měsíců.  

9. V závěru proběhla diskuze. 

a) ZO projednalo a jednohlasně schválilo nákup 70 ks stolních kalendářů na rok 2022 

od p. Plašila. 

10. Starosta ukončil zasedání. 

 
 
 
Zapsal: Mgr. Markéta Laštůvková …………………       Dne: 6. 5. 2021 
 
Vyvěšeno dne: 28. 5. 2021             Sejmuto dne: 16. 6. 2021 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisů:             Ivana Nováková      ………………                                               
               

              Lucie Kozlová         ……………… 
 

 

 

Starosta obce: ………………..     Místostarosta obce: ………………….. 

    Lukáš Pešek           Mgr. Markéta Laštůvková 
 


